
中国湖北省、浙江省に14日以内に渡航・居住していた方、渡航・
居住していた方と濃厚接触した方で、咳や発熱などの症状がある場合、
下表のいずれかへお電話の上指示に従ってください。直接ご来院いただ
いても診療は受けられません（保健所からの診療依頼に対応しております）。

中国（特别是湖北省）正在流行新型冠状病毒肺炎！
如果您在14天以内、在湖北省或浙江省旅行或居住过、或者与旅行
居住者有过密切接触史、并有咳嗽或发烧等症状的人，请打电话给
我们（上表提示电话号码）、并请按照電話的指示行动。请不要直
接来医院。即使您直接来医院也无法提供治疗（遵从保健所的指
示）。

When there are symptoms such as a cough or some fever in which 
came in contact with travel, the one where lived in or which travel lived 
in Hubei or Zhejiang of China within 14 days, please follow the 
instructions on a telephone to either of the list shown above.
We cannot receive the practice even if you come to the hospital directly 
(This is a correspondence with a practice request from the public health 
center)

開設場所（対応部署名）
対応時間

対応日 電話番号
開始時間 終了時間

大阪府吹田保健所 9:00 17:45 平日 06-6339-2225

大阪府茨木保健所 9:00 17:45 平日 072-624-4668

高槻市保健所 8:45 17:15 平日 072-661-9335

豊中市保健所 9:00 19:00 平日・土日祝 06-6151-2603

枚方市健康部 9:00 17:30 平日 072-841-1326

まずは、帰国者・接触者相談センターにご連絡ください。
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